
Folketingets Sundhedsudvalg har den 27. maj 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 585 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 585:

’’I betragtning af at det er staten, der finansierer byggeriet af de nye storhospi-
taler, finder ministeren det da acceptabelt, at Regionsrådet for Region Hoved-
staden træffer beslutning om placering af et nyt storhospital ved Hillerød på 
baggrund af Rambøll-rapportens mangelfulde oplysninger, hvor bl.a. mulige
statslige investeringer i nye vejanlæg, ikke indgår?”

Svar:
Region Hovedstaden har indsendt materiale mhp. nybygning af et nyt hospital 
med fælles akutmodtagelse ved Hillerød til ekspertpanelet vedrørende syge-
husinvesteringer. Projektet indgår nu i ekspertpanelets overvejelser, som vil 
munde ud i en indstilling til regeringen. Jeg finder det ikke rigtigt at foregribe 
resultatet af disse overvejelser og regeringens beslutning. 
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